
Zbigniew Węderlich 17:11 

Dzień Dobry .Dzisiaj wszystko w porządku .Dźwięk słyszalny jest.Pozdrawiam Wszystkich uczestników 

Zbigniew 

 

Barbara Dawcewicz 17:16 

Dzień dobry :) U mnie jakoś głoś się rwie . 

 

Ramūnas Navickas 17:43 

Dzekuje za sotkanie, do innych spotkan. Pozdrawiam wszystkich. Lukrecja Kowno. 

 

Alla Kuczyńska 17:44 

� 

 

Paweł Kobyliński 17:50 

Dzień dobry, 

Syn nie pozwoli włączyć mikrofonu więc zapytam tutaj. Czy zgłaszają się do Was Rodzinne Ogrody 

Działkowe do współpracy lub czy jest jakiś złoty środek, żeby ROD był "zero" emisyjny? 

Jestem Prezesem ROD w moim mieście 

Wiadomości adresowane do "Czatu grupowego spotkania" również pojawią się na czacie grupowym 

w czacie zespołowym 

Jerzy Henke opuścił(a) 

Krzysztof Trejbszo dołączył(a) jako gość 

Jerzy Henke dołączył(a) jako gość 

Ludwika Śmigrodzka opuścił(a) 

 

Paweł Kobyliński 17:56 

Dodam, że Nasz ROD to tylko 69 działek więc nauczyć każdego zarządzaniem odpadami nie będzie 

problemem. 

Zbigniew Gołąbek@golabek.org dołączył(a) jako gość 



 

Zbigniew Węderlich 17:59 

Dziękuję Pani Dyrektor Elżbiecie Streker Dembińskiej za możliwość wysłuchania wykładu, a Panu 

Wiesławowi Pietrzakowi za zaproszenie. 

 

Dyrektor 17:59 

Dziękuję bardzo. Takich pasjonatów nam potrzeba. Pozdrawiam serdecznie. 

 

Paweł Kobyliński 18:00 

Ogólnie 

Postaram się syn uciszyć :) 

Dziękuję Pani Basiu, z 4 latkiem walka przegrana 

A12 пользователя Ирина opuścił(a) 

 

Paweł Kobyliński 18:06 

Czyli na początek EDUKACJA działkowców a później długa droga, żeby mój ROD był jedyny w Kraju � 

iPhone Andrzej Androsiuk dołączył(a) jako gość 

iPad Andrzeja opuścił(a) 

A12 пользователя Ирина dołączył(a) jako gość 

 

Dyrektor 18:16 

Bardzo ważny i potrzebny temat. Oby tych śmieci było mniej. 

Kateryna Razvadovska opuścił(a) 

Kateryna Razvadovska dołączył(a) jako gość 

Krzysztof Trejbszo opuścił(a) 

 

Dyrektor 18:32 

Dziękuję bardzo za tak interesujący temat, niestety muszę uciekać Pozdrawiam 



Dyrektor opuścił(a) 

Wiesława Czuchsńska opuścił(a) 

Krzysztof Trejbszo dołączył(a) jako gość 

 

Paweł Kobyliński 18:35 

Dziękuję za spotkanie i ważne informacje � Pozdrawiam 

 

Julia 18:36 

Dziękuję bardzo!!! 

jan opuścił(a) 

Paweł Kobyliński opuścił(a) 

 

Nikolay Gorenov 18:37 

Dziękuję bardzo za spotkanie. 

Julia opuścił(a) 

Jan Stępień opuścił(a) 

 

iPhone Andrzej Androsiuk 18:38 

Super temat, dzięki wielkie dla Pani Elżbiety! 

Krzysztof Trejbszo opuścił(a) 

Krzysztof Trejbszo dołączył(a) jako gość 

 

Rodika Młyńska, Soroka, Mołdawia 18:39 

Dziękuję bardzo. 

Krzysztof Trejbszo opuścił(a) 

 

iPhone Andrzej Androsiuk 18:39 



Czekamy na następne spotkanie! Ściskamy najmocniej! 

Nikolay Gorenov opuścił(a) 

Zbigniew Gołąbek@golabek.org opuścił(a) 

 

iPhone Andrzej Androsiuk 18:42 

Dziękuję Panu Wiesławowi za prowadzenie i zaproszeni 


